

မိုးဝီးခံပ်ကမျာ်ကိုတဖၣ် (MILWAUKEE PUBLIC SCHOOLS) မၤဝဲဒၣ် ကိုတၢ်မၤကွၢ် COVID-19 တၢ်ဆါ အတၢ်အၢ်လီၤဟ့ၣ်အခွဲးဖဲတၢ်ထီၣ်ကိုအနံၣ် 2021-2022 အဂီၢ်

မိုးဝီးခံပ်ကမျာ်ကိုတဖၣ် (Milwaukee Public Schools (MPS)) စူးကါဝဲဒၣ်လံာ်တကျိၣ်ဒိအံၤလၢအကဒီးန့ၢ်ဝဲဒၣ်နတၢ်အၢ်လီၤဟ့ၣ်အခွဲးလၢတၢ်မၤကွၢ်ဝဲဒၣ် COVID-19 တၢ်ဆါလၢနဖိအဂီၢ်ဒီး နီၤလီၤ ဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ထၢဖျိလၢအဘၣ်ထွဲဒီးကမျာ်ဆူၣ်ချ့အပူၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါတဖၣ်န့ၢ်လီၤ.

ဘၣ်မၤန့ၢ်တၢ်မၤဝဲဒၣ်တၢ်မၤကွၢ်လဲၣ်.

တၢ်မၤကွၢ်သးမ့ၢ်တၢ်မၤစၢၤလီၤစၢၤဝဲဒၣ် COVID-19 တၢ်ဆါအတၢ်ရၢလီၤသးဖဲပုၤတတၢ်အပူၤဒီးတၢ်မၤလီၤတၢ်ဝဲဒၣ်ပတၢ်မၤလီၤမၤဒီးဒီးပတၢ်ဖဲတၢ်မၤအလီၢ်ပူၤဖျါဒီး တၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်အဂီၢ် န့ၢ်လီၤ. တၢ်မၤကွၢ်ဝဲဒၣ်ကိုဖိတဖၣ်ကကဲထီၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢလီၢ်ကဝီၤကွၢ်အတၢ်ဒုးန့ၢ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ်ပုၤဘၣ် COVID-19 တၢ်ဆါအိၣ်ပုၤဂၤလဲၣ်အဂ့ၢ်, ဒီး မ့ၢ်တၢ် အရ့ၣ်ဝဲလၢ တၢ်ဒိသဒဲးဝဲဒၣ် တၢ်ဆါယၢ် အတၢ်ရၢလီၤသးလၢကိုအဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.

တၢ်မၤကွၢ်မ့ၢ်မၤန့ၢ်လဲၣ်.

ဒီဖျါနတၢ်အၢ်လီၤဟ့ၣ်အခွဲးအယီ, နဖိကဒီးန့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ယုၤသ့ၣ်ညါမၤကွၢ်န့ၢ်အိၣ်တၢ်ဆါအယၢ်လၢအဒုးအိၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ် COVID-19 တၢ်ဆါအဂ့ၢ်လၢအတလၢအပူၤဘၣ်န့ၢ်လီၤ. ကတီၢ် အံၤ MPS တၢ်မၤကွၢ် COVID-19 တၢ်တီၢ်ကျဲၤကဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤဝဲဒၣ် PCR တၢ်မၤကွၢ်ဆူၣ်ဖိတဂၤလၢလီၢ်လၢ COVID-19 တၢ်ဆါပနီၣ်အိၣ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ်အထီၣ်ကို ကတီၢ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်ကမၤန့ၢ်တၢ်အဒိလၢ တၢ်မၤကွၢ်အဂီၢ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်ပျီၣ်န့ၢ်လီၤတၢ်ဆဲးကိာ်ဖိလၢအလီၢ်ကဒီးတၢ်ပျီၣ်န့ၢ်ဆူၣ်ဒုးပူၤခံၤလီၢ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်မၤဝဲဒၣ်တၢ်မၤကွၢ် အံၤသ့ၣ်ထဲလၢမိၢ်ပၢ်/ ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိဟ့ၣ်အခွဲးန့ၢ်လီၤ.

ယယထံၣ်န့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်မၤကွၢ်အစၢၤတဖၣ်သ့ၣ်လဲၣ်.

တၢ်မ့ၢ်ဟံးန့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်အဒိလၢနဖိအအိၣ်ဖဲကွၢ်လၢအတၢ်မၤကွၢ်သးအဂီၢ်န့ၢ်, တၢ်ကဒုးသ့ၣ်ညါနတၢ်မၤကွၢ်အစၢၤအဂ့ၢ် မ့ၢ်တမ့ၢ် ဒုးသ့ၣ်ညါနလၢနဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ် တၢ်မၤကွၢ်အစၢၤသ့ၣ်လဲၣ်အဂ့ၢ် (အဒိ, ဒုးသ့ၣ်ညါဒီဖျါလီၤတဲစိ, တၢ်ကွဲးဆုၢ်တၢ်ဂ့ၢ်, မ့ၢ်တမ့ၢ် လီၤပရၢ) န့ၢ်လီၤ.

ဖဲယဒီးန့ၢ်ဝဲဒၣ်ယဖိအတၢ်မၤကွၢ်သးအစၢၤတဖၣ်အခါယကဘၣ်မၤဒဲးလဲၣ်.

တၢ်မၤကွၢ်သးအစၢၤမ့ၢ်ဖျါဝဲလၢအိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအယၢ်န့ၢ်, တၢ်အံၤအဒိပညီမ့ၢ်ဝဲတၢ်သမံသမိးထံၣ်န့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဆါအယၢ်ဖဲနဖိအတၢ်မၤကွၢ်အဒိအကျါန့ၢ်လီၤ. နကနၢ်ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ် တၢ် မၤကွၢ်အဂ့ၢ်အံၤ နဖိအကွၢ် မ့ၢ်တမ့ၢ် တၢ်သိၣ်လိဝဲဒၣ်နီၣ်ဘၣ်ယးတၢ်မၤကွၢ်အံၤအဂ့ၢ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်ကမၤန့ၢ်လဲၣ်အိၣ်ကွၢ်နဖိဖဲကွၢ် (မ့ၢ်တမ့ၢ် တဘၣ်ဆုၢ်နဖိဆူၣ်) ဒီးတၢ်ကဟ့ၣ်လီၤ နတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ် ဘၣ်ယးဒီးတၢ်ဟံးအိၣ် နဖိလၢဟံၣ်, လူၤပိာ်မၤထွဲပုၤရဲၣ်ကျဲၤမၤစၢၤတၢ်ကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့အတၢ်န့ၢ်ကျဲ, ဒီးအခါဖဲလၢနဖိကွၢ်ထီၣ်ကဒါကွၢ်ကွၢ်သ့ၣ်အဂ့ၢ်န့ၢ်လီၤ.

နဖိအတၢ်မၤကွၢ်သးအစၢၤမ့ၢ်ဖျါဝဲလၢအတအိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအယၢ်ဘၣ်န့ၢ်, တၢ်အံၤအဒိပညီမ့ၢ်ဝဲတၢ်သမံသမိးထံၣ်န့ၢ်ဝဲလၢအတအိၣ်ဒီး တၢ်ဆါအယၢ်ဖဲနဖိအတၢ်မၤကွၢ် အဒိ အကျါဖဲကတီၢ်အံၤန့ၢ် လီၤ. တၢ်ကယုၤနလၢနကလူၤပိာ်မၤထွဲဝဲဒၣ်နဖိအကွၢ်အတၢ်န့ၢ်ကျဲတဖၣ်လၢတၢ်လူၤထွဲကွၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်မၤကွၢ်သးအစၢၤအဂ့ၢ်န့ၢ်လီၤ.

တၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါအဂ့ၢ်အကျါ - တၢ်ထၢန့ၢ်မၤပုၤအိၣ်ဒီးဖျါမိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတဖၣ် မ့ၢ်တမ့ၢ် ကိုဖိ (အသးနံၣ်မ့ၢ်အိၣ် 18 နံၣ် မ့ၢ်တမ့ၢ် ဆူဖိခိၣ်) - ဝံသးစူၤကွဲးဖျါထီၣ်			
ကိုဖိအမံၤလီၤစၢၤ-		ကိုဖိအမံၤခိၣ်ထံး-	
		MI:	
ကျဲအမံၤ-		ဝုၢ်-	ကိုဖိခိၣ်- WI
		စံး(ပ)နီၣ်ဂံၢ်-	
အိၣ်ဖျါန့ၢ်န့ၢ် (လၢ/န့ၢ်န့ၢ်):	ကိုဖိ ID နီၣ်ဂံၢ်-	မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတဖၣ်ဖိမိးသဲးအမံၤ-	မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတဖၣ်ဖိမိးသဲးအလီၤပရၢ-

ဒီဖျါတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢလၢအံၤ, ယအၢ်လီၤလၢ-

- ယဆဲးလီၤမံၤဖဲတကျိၣ်ဒိတဘၣ်အံၤအပူၤလၢတၢ်သဘျုးဒီးတၢ်သးအိၣ်အပူၤ, ဒီးယဆၢတၢ်ဟ့ၣ်ခွဲးဝဲဒၣ်ဖိသ့ၣ်အမံၤဖျါလၢထးတဂၤအဂီၢ်ဖိးသဲးစးန့ၢ်လီၤ.
- ယဟ့ၣ်တၢ်ပျဲလၢကိုကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါယယဖိတၢ်မၤကွၢ်သးအစၢၤတဖၣ်အဂ့ၢ်န့ၢ်လီၤ.
- ယဟ့ၣ်တၢ်ပျဲလၢတၢ်မၤကွၢ်ဝဲဒၣ်ယဖိ COVID-19 တၢ်ဆါအဂ့ၢ်ဒိအလီၢ်အိၣ်အသိးဒီးယန့ၢ်ပၢ်လၢဘၣ်သ့ၣ်တၢ်မၤကွၢ်ဝဲဒၣ်ယဖိတဘျုးဘျီန့ၢ်လီၤ.
- ယဟ့ၣ်တၢ်ပျဲလၢတၢ်မၤကွၢ်ဝဲဒၣ်ယဖိဒီဖျါကိုအပူၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါ, ပုၤမၤဘၣ်ထွဲတၢ်ကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့ဝဲကျဲ, လီၢ်ကဝီၤဒီးကလုာ်ဆူၣ်ချ့ဝဲကျဲပုၤ မၤတၢ်ဖိ, ဒီး/မ့ၢ်တမ့ၢ် တၢ်သိၣ်လိဝဲကျဲ အပူၤ မၤတၢ်ဖိဒိကိုန့ၢ်လီၤဝဲအသိးန့ၢ်လီၤ. ယန့ၢ်ပၢ်လၢယဖိအသးန့ၢ်မ့ၢ်အိၣ် 14-17 နံၣ်အဘၣ်စၢၤ, တၢ်ကသံကွၢ်အဝဲသ့ၣ် အတၢ်အၢ်လီၤဟ့ၣ် တၢ်ပျဲလၢထးခိၣ် လၢအတၢ်မၤကွၢ်သး အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.
- ယန့ၢ်ပၢ်လၢလံာ်ဟ့ၣ်တၢ်ပျဲအတကျိၣ်ဒိတဘၣ်အံၤတၢ်စူးကါအီၤသ့ဝဲဒၣ်တုၤလီၤလၢလၢယူၤလဲ 31 သီ, 2022, မ့ၢ်တမ့ၢ်ဘၣ်လၢယဒုးသ့ၣ်ညါကွၢ်ဝဲဒၣ်ပုၤသုးကျဲပုၤဆုၢ်မ့ၢ်ဒိန့ၢ်ဖဲယဖိအကွၢ်လၢ အကထုးထီၣ်ကွၢ်ယတၢ်ပျဲလၢတၢ်ကွဲးန့ၢ်လီၤ.

- ယန်ပေါ်လာဘန်သွန်သွန်တန်နီလီဟ်ဖျါဝဲဒန်တန်မကွင်သးအစးဒီးကွီ, ကီဝီ, လီကဝီအဂါ, ကီဝဲ, ဒီးကီဝဲဖျိုင်ကမျါဆူချ်အပုဘန်မူဘန်ဒါတဖန် ဒ်သဲး တန်ဘျာဟွန်တန်ပျဲ အသီးနွန်လီ.
- ယန်ပေါ်လာယမ္မုမ်ဝဲဒန်ကွီဖိလအသးနွန်အိန် 18 နွန် မုတမုာ် ဆူအဖီခိန်, ယဟွန်တန်ပျဲဖိသဲးလအနီကစန်ယဲတန်ကွင်ထွဲဆူချ်အဂီဝဲ, လတန်ဟွန်တန်ဂုဒီး သနုလော "ယဖိ" အလီလအနီကစန်ယဲအဂီဝဲဒီးယဆဲးလီမဲဖဲလံာ်တကွီဒိအံအပူလအနီကစန်ယဲသွဲနွန်လီ.

နုလီကွင် CDC အခိန်ရိန်နွန်ဘဲရး(စ) ပုာ်ယဲသနုလတန်သွန်ညါအါထီတန်ဂုာ်တန်ကျါဘန်ဃးဒီးတန်ဆူးတန်ဆါအဂုဒီးတန်ကွင်ထွဲကတီဒီးနဟံာ်ဖိပီဖိအတန်ပူဖျဲးအဂုာ်ဖဲ- www.cdc.gov/coronavirus.

ဆဲးလီမံး - မိာ်ပာ်/ပုာ်ကွင်ထွဲတန်ဖိ မုတမုာ် ကွီဖိ (အသးနွန်မုာ်အိန် 18 နွန် မုတမုာ် ဆူဖီခိန်)

ဆဲးလီမံးအနံအသီ
